



Gulf, Quebec, Newfoundland and Labrador and Maritimes Regions

Notice to Fish Harvesters

MANAGEMENT PLAN FOR WITCH FLOUNDER IN THE GULF OF ST. LAWRENCE

Moncton, Quebec, Saint John's and Halifax – June 13, 2022 – The Department of Fisheries and Oceans (DFO) today announces the management plan for Witch flounder in the Gulf of St. Lawrence Northwest Atlantic Fisheries Organization (NAFO) divisions 4RST.

A TAC of 650 t will be set for the stock for a five-year period from May 15, 2022, to May 14, 2027; representing a 30 per cent increase from the previous TAC.

FOR MORE INFORMATION:

Daniel Lapierre

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Moncton, NB
506-962-7286

Stéphanie Labbé-Giguère

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Québec, QC
418-648-5446

Shelley Dwyer

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
St. John's, NL
709-728-8940

Penny Doherty

Senior Regional Advisor
Fisheries and Oceans Canada
Dartmouth, NS
902-402-5508



Pêches et Océans
Canada

Fisheries and Oceans
Canada

Régions du Golfe, Québec, Terre-Neuve-et-Labrador et Maritimes

Avis aux pêcheurs

PLAN DE GESTION DE LA PLIE GRISE DANS LE GOLFE DU SAINT-LAURENT

Moncton, Québec, Saint John's et Halifax – le 13 juin 2022 – Le ministère des Pêches et des Océans (MPO) annonce aujourd'hui le plan de gestion de la plie grise dans les divisions 4RST de l'Organisation des Pêches de l'Atlantique Nord-Ouest (OPANO).

Un TAC de 650 t sera fixé pour ce stock pour une période de cinq années s'échelonnant du 15 mai 2022 au 14 mai 2027, ce qui représente une augmentation de 30 pour cent par rapport au TAC précédent.

POUR PLUS D'INFORMATION :

Daniel Lapierre
Conseiller principal
Pêches et Océans Canada
Moncton, N.-B.
506-962-7286

Stéphanie Labbé-Giguère
Conseillère principale
Pêches et Océans Canada
Québec, QC
418-648-5446

Shelley Dwyer
Conseillère principale
Pêches et Océans Canada
St. John's, T.-N.-L.
709-728-8940

Penny Doherty
Conseillère principale
Pêches et Océans Canada
Dartmouth, N.-É.
902-402-5508